



Item Name

Price

أسم الطبق

Combo Meals

Crispy Chicken Wraps Combo

Spicy Chicken Wrap Combo

29,95 AED

Crispy Zinger Chicken strips, cooked to golden perfection with American Cheddar cheese, diced tomatoes, shredded lettuce, diced pickles, and Daddy's Spicy Fry Sauce wrapped in your choice of Tortilla Bread. Served with Fries and your choice of drink.

راب دجاج حار كومبو
شرائح دجاج زنجر مقرمشة ، مطبوخة بإتقان ذهبي مع جبنة شيدر أمريكية ، مكعبات طماطم ، خس مبشور ، مكعبات مخلل ، وصوص داديز سبايسي فراي ملفوف بخبز التورتيللا. تقدم مع بطاطا مقلية و اختيارك من المشروب.

Traditional Chicken Wrap Combo

29,95 AED

Crispy Chicken strips, cooked to golden perfection with American Cheddar cheese, diced tomatoes, shredded lettuce, diced pickles and Garlic mayo wrapped in your choice of Tortilla Bread.

راب دجاج تقليدي كومبو
شرائح دجاج مقرمشة مطبوخة بإتقان ذهبي مع جبنة شيدر أمريكية، مكعبات طماطم، خس مبشور، مخلل مقطع ومايونيز بالثوم ملفوفة بخبز التورتيللا من اختيارك، تقدم مع البطاطا المقلية واختيارك من المشروب.

Classic Nashville Chicken Wrap Combo

29,95 AED

Crispy Zinger Chicken strips, cooked to golden perfection dipped in Nashville spicy sauce with American Cheddar cheese, mayo, diced pickles wrapped in your choice of Tortilla Bread.

راب دجاج ناشفيل كلاسيك كومبو
شرائح دجاج زنجر مقرمشة مطبوخة حتى الكمال الذهبي مغموسة بصلصة ناشفيل الحارة مع جبنة الشيدر الأمريكية والمايونيز والمخللات المقطعة ملفوفة بخبز التورتيللا من اختيارك. تقدم مع بطاطا مقلية و اختيارك من المشروب.

Daddy's Nashville Chicken Wrap Combo

29,95 AED

Crispy Zinger Chicken strips, cooked to golden perfection dipped in Nashville spicy sauce with American Cheddar cheese, Cole Slaw, diced pickles, and Daddy's Spicy Fry Sauce wrapped in your choice of Tortilla Bread.

داديز ناشفيل راب الدجاج كومبو
شرائح دجاج زنجر مقرمشة مطبوخة حتى الكمال الذهبي مغموسة بصلصة ناشفيل الحارة مع جبنة الشيدر الأمريكية ، كول سلو ، مكعبات مخلل وصلصة داداي سبايسي فراي ملفوفة بخبز التورتيللا من اختيارك. تقدم مع بطاطا مقلية و اختيارك من المشروب.

Crispy Chicken Sandwiches Combo

Classic Nashville Chicken Bun 29,95 AED

Combo

Crispy Zinger Chicken fillet, cooked to golden perfection, dipped in Nashville spicy sauce with American Cheddar cheese, mayo, and pickles layered on a freshly baked 3.5-inch potato bun. Served with fries and your choice of drink.

كلاسيك ناشفيل تشيكن كومبو
فيليه دجاج زنجر مقرمش، مطبوخ بإتقان ذهبي، مغمس
بصلصة ناشفيل الحارة مع جبنة شيذر أمريكية، مايونيز،
مخلل على خبز بطاطس 3.5 بوصة طازج. تقدم مع بطاطا
مقلية و إختيارك من المشروب.

Daddy's Nashville Chicken Bun 29,95 AED

Combo

Crispy Zinger Chicken fillet, cooked to golden perfection, dipped in Nashville spicy sauce with American Cheddar cheese, pickles, Cole Slaw and Daddy's Spicy Fry Sauce layered on a freshly baked 3.5-inch potato bun. Served with fries and your choice of drink.

داديز ناشفيل تشيكن كومبو
فيليه دجاج زنجر مقرمش، مطبوخ إلى درجة الكمال الذهبي،
مغمس في صلصة ناشفيل الحارة مع جبنة الشيدر الأمريكية،
المخللات، كول سلو، صلصة دادي سبايسي فراي على قطعة
خبز بطاطس 3.5 بوصة طازجة. تقدم مع بطاطا مقلية و
إختيارك من المشروب.

Smoked Chicken Wrap Combo

Daddy's Smoked Chicken Wrap 29,95 AED

Combo

Our signature Smoked Chicken in a wrap with lettuce, pickles, cheese, and our special House BBQ Sauce. Served with fries. Wrapped in your choice of Tortilla Bread. Served with fries and your choice of drink.

راب داديز دجاج مدخن كومبو
الدجاج المدخن المميز لدينا في راب مع الخس، المخلل،
الجبن، صلصة الباربيكيو الخاصة بنا. ملفوفة بخبز التورتيللا
من إختيارك. تقدم مع بطاطا مقلية و إختيارك من المشروب.

Tandoori Chicken Wrap Combo 29,95 AED

Smoked Tandoori Chicken in a wrap with tomato, lettuce, cheese, and our special sauce. Wrapped in your choice of Tortilla Bread. Served with fries and your choice of drink.

راب دجاج تندوري كومبو
دجاج تندوري مدخن في راب مع طماطم، خس، جبن،
مايونيز بالثوم. ملفوفة بخبز التورتيللا من إختيارك. تقدم مع
بطاطا مقلية و إختيارك من المشروب.

Junior Burger Combo

Junior Cheese Lover's Burger 29,95 AED

Combo

One 90g smashed patty of Daddy's home minced gourmet beef with American Cheddar cheese and (Our Special Nacho Cheese Sauce) hot dripping cheese sauce on a freshly baked 3.5-inch potato bun. Served with fries and your choice of drink.

برجر جونيور تشيز لوفرز
قطعة واحدة 90 جرام من اللحم البقري المفروم مع جبنة
الشيدر الأمريكية و (صلصة جبنة الناتشو الخاصة) وصلصة
الجبن المتساقطة الساخنة على خبز البطاطس الطازج مقاس
3.5 بوصة. تقدم مع بطاطا مقلية و اختيارك من المشروب.

Junior Just A Burger Combo

One 90g smashed patty of Daddy's home minced gourmet beef with American Cheddar cheese, ketchup, mayo, shredded lettuce, and sliced pickles on a freshly baked 3.5-inch potato bun. Served with fries and your choice of drink.

29,95 AED

جونيور جست ايه برجر كومبو

90 جرام من اللحم البقري المفروم من داديز هوم مع جبنة الشيدر الأمريكية ، كاتشب ، مايونيز ، خس مقطوع وشرائح مخلل على خبز بطاطس 3.5 بوصة طازج. تقدم مع بطاطا مقلية و اختيارك من المشروب.

Junior All American Mushroom Combo

One 90g smashed patty of Daddy's home minced gourmet beef with American Cheddar cheese, sautéed fresh mushrooms, rich homemade mushroom sauce & caramelized onions on a 3.5-inch potato bun. Served with fries and your choice of drink.

29,95 AED

جونيور جست ايه برجر كومبو

قطعة واحدة 90 جرام من اللحم البقري المفروم من داديز هوم مع جبنة الشيدر الأمريكية ، والفطر الطازج المشوي ، وصلصة الفطر الغنية والبصل المكرمل على خبز البطاطس بحجم 3.5 بوصات. تقدم مع بطاطا مقلية و اختيارك من المشروب.

Junior Classic Cheese Burger Combo

One 90g smashed patty of Daddy's home minced gourmet beef with caramelized onions, American Cheddar cheese & Daddy's secret sauce on a freshly baked 3.5-inch potato bun. Served with fries and your choice of drink.

29,95 AED

جونيور كلاسيك برجر بالجبنة كومبو

قطعة واحدة 90 جرام من اللحم البقري المفروم مع البصل المكرمل وجبنة الشيدر الأمريكية وصلصة دادي السرية في خبز البطاطس الطازج بحجم 3.5 بوصات. تقدم مع بطاطا مقلية و اختيارك من المشروب.

Junior Original Burger Combo

One 90g smashed patty of Daddy's home minced gourmet beef with fresh iceberg lettuce, juicy tomatoes, crunchy pickles, sliced onions, American cheddar cheese & Daddy's creamy smoked secret sauce on a freshly baked 3.5-inch potato bun. Served with fries and your choice of drink.

29,95 AED

جونيور اوريجينال برجر كومبو

قطعة واحدة 90 جرام من اللحم البقري المفروم من داديز هوم مع خس آيسبيرج طازج ، طماطم طازجة ، مخلل مقرمش ، شرائح بصل ، جبنة شيدر أمريكية وصلصة دادي السرية المدخنة الكريمة على خبز بطاطس 3.5 بوصة طازج تقدم مع بطاطس و اختيارك من المشروب.

Junior Cowboy Burger Combo

One 90g smashed patty of Daddy's home minced gourmet beef topped with American Cheddar cheese, caramelized onions, homemade bacon, and a crispy golden onion ring on a freshly baked 3.5-inch potato bun. Served with fries and your choice of drink.

29,95 AED

جونيور كاوبوي برجر كومبو

90 جرام من اللحم البقري المفروم من داديز هاوس مغطى بجبنة الشيدر الأمريكية والبصل المكرمل ولحم البقري المقدد وحلقة البصل الذهبية المقرمشة على خبز البطاطس الطازج مقاس 3.5 بوصات. تقدم مع بطاطا مقلية و اختيارك من المشروب.

Appetizers

مقبلات

Item Name	Price	
Daddy's Spiky Onion Freshly picked onions, carved to perfection and cooked to a mouthwatering crispy gold. Comes with Daddy's secret dip sauce or your choice of sauce (serves 1-3)	42 AED	بصل سبايكي من داديز بصل طازج، مقطع بشكل احترافي و مطبوخ إلى ان اصبح ذهبي مقرمش و شهى. يأتي مع صلصة التغميس السرية الخاصة بنا أو إختيارك من شيبوتلي أو رانش يقدم 1-3
Mac & Cheese Bombs Breaded bombs cooked to a rich golden finish. Crunchy on the outside and melt in the mouth Mac & Cheese on the inside (3 pcs)	34 AED	ماك اند تشيز بومبز كرات ماك اند تشيز - مكرونة بالجبنه الشيدر الامريكية - مقرمشة و ذهبية من الخارج وتذوب في الفم من الداخل - 3 قطع
Mozzarella Cheese Sticks Breaded Authentic American Mozzarella cheese sticks cooked to a golden crust of sheer delight. Enjoy that outer crunch and then the soft, oozing, and stretching cheese on the inside and relish with your choice of dip	4 pieces 18 AED 8 pieces 32 AED	أصابع جبن موزاريللا أصابع جبن موزاريللا مغلقة بالبقسمات للحصول علي قشرة ذهبية مقرمشة. استمتع بهذه القرمشة الخارجية ثم الجبن الطري والمطاطي مع اختيارك من التغميس
Jalapeno Poppers Breaded half jalapenos filled with a mix of cream and cheddar cheese, cooked to golden crispy perfection	3 pieces 15 6 pieces 29	هالابينو بوبرس 3 قطع نصف هالابينو مقلي بالبقسمات محشو بجبنه كريمي وجبنه شيدر.
Daddy's Mighty Mix The ultimate appetizer mix with a selection of Jalapeno poppers, mozzarella sticks, smoked chicken wings, onion rings and our famous Mac & Cheese bombs (6pcs onion rings and 3pcs of all other items) with your choice of dip	69 AED	ميكس مقبلات داديز مزيج المقبلات مع مجموعة مختارة من بوبرز الهالابينو ، أصابع الموزاريللا ، أجنحة الدجاج المدخنة ، حلقات البصل وماك اند تشيز بومز 6 قطع حلقات البصل و 3 قطع من جميع العناصر الأخرى مع اختيارك من التغميس
Smoked Chicken Wings Chicken wings smoked to perfection on Oak wood to fall of the bone tenderness tossed in your choice of sauce	5 pieces 32 AED 10 pieces 48 AED	أجنحة دجاج مدخنة أجنحة دجاج طرية مدخنة على خشب بلوط تقدم مع اختيارك من الصوص.
Honey BBQ - Hickory BBQ - Chili BBQ Sauce - Buffalo Sauce - Hot Blast - Sweet Chili Sauce -	20 pieces 90 AED	هوني باربيكيو - هيكوري باربيكيو - صوص باربيكيو حار - صوص بافلو - هوت بلاست - صوص فلفل حلو

Soups

شوربة

Creamy Smoked Chicken Soup 25 AED

A wholesome cream of chicken soup that brings together the rich flavor of the smoked chicken chunks in a creamy signature soup served with a side of garlic & butter infused in-house croutons

Cream Of Chicken Soup 18 AED

A creamy signature soup served with a side of garlic & butter infused in-house croutons.

شوربة الدجاج المدخن بالكريمة
شوربة كريمة غنية بالدجاج تجمع بين النكهة الغنية لقطع
الدجاج المدخنة في شوربة كريمة مميزة تقدم مع الخبز
المحمص بالزبدة والثوم.

شوربة كريمة الدجاج
شوربة كريمة مميزة تقدم مع جانب من الخبز المحمص
بالزبدة والثوم.

Salads

سلطات

Daddy's Garden Salad 25 AED

Fresh lettuce, arugula, fresh mushrooms, cherry tomatoes, sliced black olives, and onions with a choice of dressing.

Ranch – Italian – Balsamic
Vinaigrette

سلطة داديز جاردن
خس طازج، جرجير، مشروم طازج، طماطم كرزية، شرائح
زيتون أسود وبصل مع اختيارك من الصوص.

رانش - ايطالي - خل بلسمك

Smoked Chicken Caesar Salad 42 AED

Freshly picked and chopped lettuce, loaded with 120g of tender oak smoked chicken, Parmesan Cheese, homemade croutons and a generous portion of Caesar dressing

سلطة سيزر بالدجاج المدخن
خس مقطع طازج، 120 جرام دجاج طري مدخن، جبنة
بارميزان، خبز محمص طازج وصلصة سيزر.

Daddy's Creamy Slaw 15 AED

Daddy's signature creamy slaw sauce with cabbage and carrots

سلطة داديز كريمي سلو
صوص المايونيز الكريمي، ملفوف وجزر

Main Dish

اطباق رئيسية

Chicken

دجاج

Smoked Whole Chicken 89 AED

Whole smoked chicken, with a side of our garlic dip, Daddy's American buttermilk biscuits, and your choice of side. (serves 2-4)

دجاجة كاملة مدخنة
دجاجة مدخنة، و متبل على طريقة تكساس، ومطبوخة لأكثر
من ساعتين حتى تصبح طرية بشكل مثالي. جهاز حاسة التذوق
لديك للحصول على نكهة دخان عميقة ولقعات تشبه الزبدة.
تقدم مع صوص الثوم، بسكويت داديز الأمريكي بالزبدة،
واختيارك من الطبق الجانبي.

Smoked Half Chicken 49 AED

Half smoked chicken, with a side of our garlic dip, Daddy's American buttermilk biscuit, and your choice of side. (serves 1-2)

نصف دجاجة مدخنة
نصف دجاجة مدخنة، متبله على طريقة تكساس وتُطهى لأكثر
من ساعتين حتى تصبح طرية تمامًا. جهاز حاسة التذوق لديك
للحصول على نكهة دخان عميقة ولقعات تشبه الزبدة. تقدم مع
صوص الثوم، بسكويت داديز الأمريكي بالزبدة، واختيارك من
طبق جانبي

دجاجة تندوري فيوجن مدخنة كاملة

Tandoori Fusion Smoked Chicken Whole 89 AED

Tandoori smoked whole chicken fusion, marinated in yogurt, seasoned with a mildly spiced blend, cooked for over two hours to tender perfection. served with garlic dip, and daddy's American buttermilk biscuit, with your choice of side.

دجاجة تندوري مدخنة و متبللة بالزبادي وبمزيج من التوابل المعتدلة ومطبوخة لأكثر من ساعتين حتى تصبح طرية بشكل مثالي. جهاز حاسة التذوق لديك للحصول على نكهة دخان عميقة تمزج بين المأكولات الغربية والشرقية في لقيمات تشبه الزبدة. تقدم مع صوص الثوم و بسكويت داديز الأمريكي بالزبدة واختيارك من طبق جانبي.

Tandoori Fusion Smoked Chicken Half 49 AED

Tandoori smoked half chicken fusion, marinated in yogurt, seasoned with a mildly spiced blend, cooked for over two hours to tender perfection. served with garlic dip, and Daddy's American buttermilk biscuit, with your choice of side.

نصف دجاج مدخن تندوري فيوجن نصف دجاجة تندوري مدخنة متبللة بالزبادي و بمزيج من التوابل المعتدلة ومطبوخة لأكثر من ساعتين حتى تصبح طرية بشكل مثالي. جهاز حاسة التذوق لديك للحصول على نكهة دخان عميقة تمزج بين المأكولات الغربية والشرقية في لقيمات تشبه الزبدة. تقدم مع صوص الثوم و بسكويت داديز الأمريكي بالزبدة واختيارك من طبق جانبي.

Beef

لحم بقري

Daddy's Smoked Brisket 120 AED

250 grams of our signature oak smoked Brisket served with pickles, Daddy's creamy slaw, American buttermilk biscuit, dipping sauce and your choice of side

بريسكت لحم بقري مدخن داديز 250 جرام من لحم البريسكيت المدخن بخشب البلوط المميز، يقدم مع مخلل، سلطة داديز سلو كريمية، بسكويت بالزبدة الأمريكي، صلصة تغميس واختيارك من الطبق الجانبي

Smoked Short Ribs 130 AED

Smoked to perfection, fall off the bone short rib served with Daddy's Special dip, American buttermilk biscuit, Daddy's creamy slaw, pickles and your choice of side.

ريش لحم بقري قصيرة مدخنة ريش لحم بقري مدخنة بإتقان، تقدم مع صوص داديز السري، بسكويت الزبدة الأمريكي، وسلطة داديز سلو كريمية، مخلل واختيارك من الطبق الجانبي

Double Smoked Sausages

سجق مدخن

Cheese and Jalapeno Smoked Sausage 49 AED

Double smoked cheese and jalapenos sausages served with sliced white toast, pickles, and your choice of dipping sauce.

نقانق جبنة و هالابينو مدخنة حارة نقانق مدخنة مرتين مع جبنة و هالابينو تقدم مع شرائح توست بيضاء، مخلل واختيارك من صوص التغميس.

Classic Texas Smoked Sausage Spicy 44 AED

Double smoked classic Texas sausages served with sliced white toast, pickles, and your choice of dipping sauce.

نقانق تكساس كلاسيك مدخنة حارة نقانق تكساس كلاسيك مدخنة مرتين تقدم مع شرائح توست أبيض، مخلل وصوص من اختيارك.

Lamb

لحم الغنم

Lamb Shank

85 AED

Succulent, fall off the bone Smoked lamb shank served with our garlic dip, American buttermilk biscuit, Daddy's creamy slaw, pickles and your choice of side.

موزة لحم ضأن مدخن

موزة لحم ضأن مدخنة طرية تقدم مع صوص الثوم الخاص، بسكويت داديز بزبدة الحليب الأمريكي، سلطة كلو سلو كريمية و غنية، مخللات و إختيارك من طبق جانبي..

Sides

اطباق جانبية

Mashed Potato and Gravy

25 AED

Fresh potatoes, cooked with our ingredients, and spices to provide a creamy fluffy dish with a rich gravy.

بطاطا مهروسة وجريفي

بطاطس طازجة مطبوخة بمكوناتنا و توابل لنقدم لك طبق كريمي رقيق مع جريفي غني.

American Beef Chili

40 AED

A classic from Texas in its most authentic form made with our in-house ground beef, red beans, onions, chopped tomatoes, and mix of spices that are left to simmer in our house beef broth to provide you with a rich thick hearty sauce.

امريكان بيف تشيلي

كلاسيكي من تكساس في أكثر أشكاله أصالة مصنوعًا من لحم بقري مفروم، فاصولياء حمراء، بصل، طماطم مفرومة، مزيج من التوابل التي تُترك لتتضج في مرق اللحم البقري الخاص بنا لتزويدك بصلصة غنية وسميكة.

Daddy's Rice

15 AED

A rich flavored signature rice with our special blend of spices. An ideal side for smoked chicken and lamb

أرز داديز

أرز غني بالنكهات المميزة مع مزيج التوابل الخاص بنا. جانب مثالي للدجاج المدخن ولحم الضأن

Mac & Cheese

20 AED

Daddy's creamy authentic American style macaroni and cheese, cooked with real American cheddar cheese.

مكرونه مع الجبن

المعكرونه والجبن على الطريقة الأمريكية الأصيلة من داديز، مطبوخة بجبنة الشيدر الأمريكية الحقيقية.

Fries

10 AED

Daddy's signature golden fries, crunchy on the outside and light and fluffy on the inside

فرنش فرايز

بطاطا مقالية مميزة، مقرمشة من الخارج وخفيفة وهشة من الداخل

Loaded Fries

15 AED

Daddy's signature golden fries, loaded with a generous amount of Cheddar cheese and Jalapenos

لودد فرايز

البطاطا المقالية الذهبية المميزة، مغطاة بجبنة الشيدر والهالابينو.

Brisket Loaded Fries

30 AED

Daddy's signature golden fries, loaded with a generous amount of Cheddar cheese, Jalapenos and topped with tender smoked brisket bites.

بريسكت لودد فرايز

البطاطس المقالية الذهبية المميزة لداديز، مغطاة بكمية سخية من جبنة الشيدر والهالابينو مع قطع من لحم البرسكيت المدخن الطري.

<p>Chicken Loaded Fries Daddy's signature golden fries, loaded with a generous amount of Cheddar cheese, Jalapenos and topped with tender smoked chicken bites.</p>	<p>25 AED</p>	<p>تشیکن لودید فرايز البطاطس الذهبية المميزة لداديز، مغطاه بكمية سخية من جبنة الشيدر ، الهالابينو مع قطع الدجاج الطرية المدخنة.</p>
<p>Sweet Potato Fries Cooked to golden perfection, crispy and caramelized on the outside and mildly sweet on the inside. A must have for any Sweet Potato lover.</p>	<p>17 AED</p>	<p>فرايز البطاطا الحلوة مطبوخ بإتقان ذهبية، مقرمشة و مكرملة من الخارج و حلو قليلاً من الداخل. يجب تجربتها لأي من محبي البطاطا الحلوة.</p>
<p>Loaded Mixed Fries A mix of Daddy's signature golden fries and sweet potato fries loaded with a generous amount of Cheddar cheese and Jalapenos.</p>	<p>20 AED</p>	<p>بطاطا مشكلة بالجبن مزيج من البطاطس المقلية الذهبية المميزة لداديز و البطاطا الحلوة المغطاة بكمية سخية من جبنة الشيدر والهالابينو.</p>
<p>Onion Rings Onion rings cooked to golden perfection. Crispy on the outside and full of goodness on the inside (10pcs)</p>	<p>15 AED</p>	<p>حلقات بصل حلقات البصل الذهبية المقرمشة من الخارج ولذيذة من الداخل , 10 قطع.</p>

BURGERS

برجر

Mighty Burgers

<p>Mighty Classic Cheese Burger Two 90g gourmet Smashed beef patties with caramelized onions, American Cheddar cheese & Daddy's secret sauce on a freshly baked 4.5-inch brioche bun</p>	<p>49 AED</p>	<p>مايتي كلاسيك تشيز برجر قطعتان من اللحم البقري المفروم عالي الجودة بوزن 90 جم لكل قطعة مع البصل المكرمل وجبنة الشيدر الأمريكية وصلصة دادي السرية في خبز بريوش 4.5 بوصة طازج.</p>
<p>Mighty All American Mushroom Burger Two 90g gourmet smashed beef patties with American Cheddar cheese, sautéed fresh mushrooms, rich homemade mushroom sauce & caramelized onions on a 4.5-inch brioche bun.</p>	<p>52 AED</p>	<p>مايتي برجر مشروم أمريكي قطعتان من اللحم البقري المفروم عالي الجودة بوزن 90 جم لكل قطعة مع جبنة الشيدر الأمريكية، والفطر الطازج المحضر علي الجريل، وصلصة المشروم الغنية المحضرة بالمطعم والبصل بالكراميل في خبز بريوش 4.5 بوصة طازج.</p>
<p>Mighty NY Deli Burger Two 90g smashed patties of Daddy's home minced gourmet beef, lettuce, pickles, onions, Daddy's handcrafted NY Style Smoked Pastrami, Daddy's secret sauce & American Cheddar cheese on a freshly baked 4.5-inch brioche</p>	<p>65 AED</p>	<p>مايتي نيويورك ديلي برجر قطعتان من قطع اللحم 90 جم من لحم البقر الفاخر المفروم من داديز والمخللات وبسطرامي نيويورك مدخن مصنوعة يدويًا على طريقة دادي وصوص داديز السري وجبن شيدر أمريكي على خبز بريوش 4.5 بوصة طازج</p>

Mighty Breakfast Vibes Burger 55 AED
مايتي بريكفاست فايبيس برجر
قطعتان من اللحم البقري المفروم 90 جرامًا لكل قطعة مع
الخس الطازج و بالفطر الطازج السوتيه والبصل المكرمل
والبيض المقلي واللحم البقري المقدد المحضر بالمطعم وجبن
الشيدر الأمريكي على خبز بريوش 4.5 بوصة طازج

Two 90g smashed patties of Daddy's home minced gourmet beef layered on fresh lettuce and topped with, fresh mushrooms, caramelized onions, egg fried to perfection, homemade bacon, and American Cheddar cheese on a freshly baked 4.5-inch brioche bun

Mighty Original Burger 52 AED
مايتي أوريجينال برجر
قطعتان من اللحم البقري المفروم 90 جرامًا لكل قطعة محضر
يدويا مع خس آيسبيرج طازج ، طماطم طازجة ، مخلل
مقرمش ، شرائح بصل ، جبنة شيدر أمريكية ، وصلصة دادي
السرية المدخنة على خبز بريوش 4.5 بوصة طازج.

Two 90g smashed patties of Daddy's home minced gourmet beef with fresh iceberg lettuce, juicy tomatoes, crunchy pickles, sliced onions, American cheddar cheese & Daddy's secret sauce on a freshly baked 4.5-inch brioche bun

Mighty Cowboy Burger 53 AED
مايتي كاوبوي برجر
قطعتان من اللحم البقري المفروم 90 جرامًا لكل قطعة محضر
يدويا مع البصل المكرمل ، حلقات البصل ، لحم بقري مقدد ،
جبنة الشيدر الأمريكية وصلصة دادي السرية في خبز بريوش
4.5 بوصة طازج

Two 90g gourmet Smashed beef patties with caramelized onions, onion rings, beef bacon, American Cheddar cheese & Daddy's secret sauce on a freshly baked 4.5-inch brioche bun

Mighty Cheese Lover's Burger 51 AED
مايتي تشيز لوفرز برجر
قطعتان 90 جرام من اللحم البقري المفروم مع جبنة الشيدر
الأمريكية و (صلصة جبنة النانتشو الخاصة) وصلصة الجبن
الساخنة على خبز بريوش 4.5 بوصة.

Two 90g smashed patties of Daddy's home minced gourmet beef with American Cheddar and (Our Special Nacho Cheese Sauce) hot dripping cheese sauce on a freshly baked 4.5-inch brioche bun.

Mighty Just A Burger 50 AED
مايتي جست برجر
قطعتان 90 جرام من اللحم البقري المفروم من داديز سموك
هاوس مع جبنة الشيدر الأمريكية ، كاتشب ، مايونيز ، خس ،
وشرائح مخلل على خبز بريوش 4.5 بوصة طازج.

Two 90g smashed patties of Daddy's home minced gourmet beef with American Cheddar cheese, ketchup, mayo, shredded lettuce, and sliced pickles on a freshly baked 4.5-inch brioche bun.

Junior Burgers

Junior Classic Cheese Burger 25 AED
جونور كلاسيك تشيز برجر
قطة من اللحم البقري المفروم عالي الجودة بوزن 90 جم مع
البصل المكرمل و جبنة الشيدر الأمريكية وصلصة دادي
السرية في خبز بريوش 3.5 بوصة طازج.

One 90g smashed patty of Daddy's home minced gourmet beef with caramelized onions, American Cheddar cheese & Daddy's secret sauce on a freshly baked 3.5 -inch potato bun.

Junior All American Mushroom Burger

One 90g smashed patty of Daddy's home minced gourmet beef with American Cheddar cheese, sautéed fresh mushrooms, rich homemade mushroom sauce & caramelized onions on a 3.5-inch potato bun.

25 AED

جونيور برجر مشروم أمريكي

قطعة من اللحم البقري المفروم عالي الجودة بوزن 90 جم مع جبنة الشيدر الأمريكية، والفطر الطازج المحضر على الجريل، وصلصة المشروم الغنية المحضرة بالمطعم والبصل بالكرايميل في خبز بريوش 3.5 بوصة طازج.

Junior Original Burger

One 90g smashed patty of Daddy's home minced gourmet beef with fresh iceberg lettuce, juicy tomatoes, crunchy pickles, sliced onions, American cheddar cheese & Daddy's creamy smoked secret sauce on a freshly baked 3.5-inch potato bun.

25 AED

جونيور أورجيناال برجر

قطعة من اللحم البقري المفروم 90 جرامًا محضر يدويًا مع خس آيسبيرج طازج ، طماطم طازجة ، مخلل مقرمش ، شرائح بصل ، جبنة شيدر أمريكية ، وصلصة دادي السرية المدخنة على خبز بريوش 3.5 بوصة طازج.

Junior Cowboy Burger

One 90g smashed patty of Daddy's home minced gourmet beef topped with American Cheddar cheese, caramelized onions, homemade bacon, and a crispy golden onion ring on a freshly baked 3.5-inch potato bun.

25 AED

جونيور كاوبوي برجر

قطعة من اللحم البقري المفروم 90 جرامًا محضر يدويًا مع البصل المكرمل ، حلقات البصل المقرمش، لحم بقري مقدد ، جبنة الشيدر الأمريكية وصلصة دادي السرية في خبز بريوش 3.5 بوصة طازج

Junior Cheese Lover's Burger

One 90g smashed patty of Daddy's home minced gourmet beef with American Cheddar cheese and (Our Special Nacho Cheese Sauce) hot dripping cheese sauce on a freshly baked 3.5-inch potato bun.

25 AED

جونيور تشيز لوفرز برجر

قطعة واحدة 90 جرام من داديز اللحم البقري المفروم مع جبنة الشيدر الأمريكية، صلصة جبنة الناتشو الخاصة و صلصة دريبينج الجبن الساخنة على خبز البطاطس الطازج مقاس 3.5 بوصات.

Junior Just A Burger

One 90g smashed patty of Daddy's home minced gourmet beef with American Cheddar cheese, ketchup, mayo, shredded lettuce, and sliced pickles on a freshly baked 3.5-inch potato bun.

25 AED

جونيور جست برجر

قطعة 90 جرام من اللحم البقري المفروم من داديز سموك هاوس مع جبنة الشيدر الأمريكية ، كاتشب ، مايونيز ، خس ، وشرائح مخلل على خبز بريوش 3.5 بوصة طازج.

Sandwiches

سندويشات

Smoked Brisket Sandwiches

سندويشات البريسكت المدخن

Classic Brisket Melt

Loaded with 140g of low and slow smoked brisket goodness with our house barbecue sauce and American cheddar cheese piled in our signature sourdough rye bread.

59 AED

كلاسيك بريسكت ميلت

140 جرام من لحم البريسكيت المدخن مع صلصة الباربيكيو الخاصة بنا وجبن الشيدر الأمريكي في خبز الجاودار الطازج.

Daddy's Pulled Smoked Brisket 59 AED

140g of smoked brisket, Daddy's secret sauce, Daddy's creamy slaw, pickles, lettuce, and American cheddar cheese all layered on a freshly baked 4.5-inch brioche bun

سندويش داديز بريسكت مدخن
140 جرام لحم بريسكيت مدخن، صلصة دادي السرية، كلو سلو كريمي ، مخلل، خس، وجبة شيذر أمريكي. طبقات في خبز بريوش 4.5 بوصة مخبوز طازج

Classic Pulled Smoked Brisket 59 AED

140g of smoked brisket, BBQ Sauce, pickles, DSH creamy slaw, American Cheddar cheese all layered on a freshly baked 4.5-inch brioche bun

سندويش كلاسيك بريسكت مدخن
140 جرام لحم بريسكيت مدخن ، صلصة باربيكيو ، مخلل ، داديز كريمي كلو سلو ، جبنة شيذر أمريكية في خبز بريوش 4.5 بوصة مخبوز طازج

Smoked Pastrami Sandwiches

سندويشات البسرامي المدخنة

NY Smoked Pastrami 63 AED

150g of in-house handcrafted Smoked Pastrami, layered between our house mustard sauce and signature sourdough rye bread.

ساندويش بسرامي نيويورك مدخنة
150 جرام من البسرامي المدخنة المصنوعة يدويًا، بين صلصة الخردل وخبز الجاودار الطازج.

Daddy's Smoked Pastrami 65 AED

150g of in-house handcrafted Smoked Pastrami, Daddy's secret sauce, DSH creamy slaw, pickles, lettuce, and American Cheddar cheese all layered on a freshly baked 4.5-inch brioche bun.

ساندويش داديز بسرامي مدخن
150 جرام من البسرامي المدخنة، صلصة داديز السرية، داديز كريمي سلو مخلل ، خس ، وجين شيذر أمريكي داخل خبز بريوش 4.5 بوصة مخبوز طازجًا

Classic Smoked Pastrami Reuben 65 AED.

150g of In-house handcrafted New York authentic smoked pastrami layered between our specially blended Russian sauce, Swiss cheese, sauerkraut, and our signature sourdough rye bread.

كلاسيك روبن بسرامي مدخنة
150 جرام من البسرامي الأصلية المدخنة المصنوعة يدويًا علي طريقة نيويورك مع الصلصة الروسية المحضرة خصيصًا والجبن السويسري ومخلل الملفوف وخبز الجاودار الطازج.

Daddy's Smoked Pastrami Reuben 65 AED

150g of In-house handcrafted New York authentic smoked pastrami layered between our specially blended Russian sauce, Swiss cheese, sauerkraut, creamy slaw, grilled onions, and our signature sourdough rye bread.

ساندويش داديز بسرامي روبن المدخنة
150 جرام من البسرامي الأصلية المدخنة المصنوعة يدويًا علي طريقة نيويورك مع الصلصة الروسية المحضرة خصيصًا والجبن السويسري ومخلل الملفوف والسلطة الكلو سلو الكريمة والبصل المشوي وخبز الجاودار الطازج

Smoked Chicken Sandwiches

سندويشات الدجاج المدخن

Daddy's Pulled Smoked Chicken 42 AED

100g of Smoked Pulled Chicken, lettuce, American cheddar cheese, Daddy's creamy slaw and garlic sauce layered on a freshly baked 4.5-inch brioche bun.

دجاج دادي مسح مدخن

100 جرام من دجاج مسح مدخن ، خس ، جبنة شيدر أمريكية ، كولوسلو كريمي ، وصلصة ثوم على خبز بريوش طازج 4.5 بوصة .

BBQ Pulled Smoked Chicken 42 AED

100g of Smoked Pulled Chicken tossed in BBQ sauce, American cheddar cheese, Daddy's creamy slaw, layered on a freshly baked 4.5-inch brioche bun.

سندويش دجاج مسح مدخن

100 جرام دجاج مسح مدخن مع صلصة الباربيكيو، جبنة شيدر أمريكية، كولوسلو كريمي، داخل خبز بريوش مخبوز طازج 4.5 بوصة.

Crispy Chicken Wraps

راب دجاج كرسبي

Spicy Chicken Wrap 25 AED

Crispy Zinger Chicken strips, cooked to golden perfection with American Cheddar cheese, diced tomatoes, shredded lettuce, diced pickles, and Daddy's Spicy Fry Sauce wrapped in your choice of 10-inch Tortilla Bread

راب دجاج حار

شرائح دجاج زنجر مقرمشة، مطبوخة بإتقان ذهبي مع جبنة شيدر أمريكية، مكعبات طماطم، خس مبشور، مكعبات مخلل، وصوص داديز سبايسي فراي ملفوف بخبز التورتيللا من اختيارك.

Traditional Chicken Wrap 25 AED

Crispy Chicken strips, cooked to golden perfection with American Cheddar cheese, diced tomatoes, shredded lettuce, diced pickles and Garlic mayo wrapped in your choice of 10-inch Tortilla Bread.

راب دجاج تقليدي

شرائح دجاج مقرمشة مطبوخة بإتقان ذهبي مع جبنة شيدر أمريكية، مكعبات طماطم، خس مبشور، مخلل مقطع ومايونيز بالثوم ملفوفة بخبز التورتيللا من اختيارك.

Classic Nashville Chicken Wrap 25 AED

Crispy Zinger Chicken strips, cooked to golden perfection dipped in Nashville spicy sauce with American Cheddar cheese, mayo, diced pickles wrapped in your choice of 10-inch Tortilla Bread.

راب دجاج ناشفيل كلاسيك

شرائح دجاج زنجر مقرمشة مطبوخة حتى الكمال الذهبي مغموسة بصلصة ناشفيل الحارة مع جبنة الشيدر الأمريكية والمايونيز والمخللات المقطعة ملفوفة بخبز التورتيللا من اختيارك.

Daddy's Nashville Chicken Wrap 25 AED

Crispy Zinger Chicken strips, cooked to golden perfection dipped in Nashville spicy sauce with American Cheddar cheese, Cole Slaw, diced pickles, and Daddy's Spicy Fry Sauce wrapped in your choice of 10-inch Tortilla Bread.

داديز ناشفيل راب الدجاج

شرائح دجاج زنجر مقرمشة مطبوخة حتى الكمال الذهبي مغموسة بصلصة ناشفيل الحارة مع جبنة الشيدر الأمريكية ، كول سلو ، مكعبات مخلل وصلصة دادي سبايسي فراي ملفوفة بخبز التورتيللا من اختيارك.

Smoked Chicken Wrap

Daddy's Smoked Chicken Wrap 25 AED
Our signature Smoked Chicken in a wrap with lettuce, pickles, cheese, and our special House BBQ Sauce. Served with fries. Wrapped in your choice of 10-inch Tortilla Bread.

راب داديز دجاج مدخن
الدجاج المدخن المميز لدينا في راب مع الخس ، المخلل ،
الجبن ، وصلصة الباربيكيو الخاصة بنا. تقدم مع بطاطا
مقلية. ملفوفة بخبز التورتيللا من اختيارك.

Tandoori Chicken Wrap 25 AED
Smoked Tandoori Chicken in a wrap with tomato, lettuce, cheese, and our special sauce. Wrapped in your choice of 10-inch Tortilla Bread.

راب دجاج تندوري
دجاج تندوري مدخن في راب مع طماطم ، خس وجبنة. تقدم
مع البطاطا المقلية ومايونيز الثوم الخاص بنا. ملفوفة بخبز
التورتيللا من اختيارك.

Crispy Chicken Sandwiches

Classic Nashville Chicken Bun 25 AED
Crispy Zinger Chicken fillet, cooked to golden perfection, dipped in Nashville spicy sauce with American Cheddar cheese, mayo, and pickles layered on a freshly baked 3.5-inch potato bun.

كلاسيك ناشفيل تشيكن
فيليه دجاج زنجر مقرمش، مطبوخ بإتقان ذهبي، مغمس
بصلصة ناشفيل الحارة مع جبنة شيدر أمريكية، مايونيز،
مخلل على خبز بطاطس 3.5 بوصة طازج.

Daddy's Nashville Chicken Bun 25 AED
Crispy Zinger Chicken fillet, cooked to golden perfection, dipped in Nashville spicy sauce with American Cheddar cheese, pickles, Cole Slaw and Daddy's Spicy Fry Sauce layered on a freshly baked 3.5-inch potato bun.

داديز ناشفيل تشيكن
فيليه دجاج زنجر مقرمش، مطبوخ إلى درجة الكمال الذهبي،
مغمس في صلصة ناشفيل الحارة مع جبنة الشيدر الأمريكية،
المخللات، كول سلو، صلصة داداي سبايسي فراي على قطعة
خبز بطاطس 3.5 بوصة طازجة

Dessert

Banana Pudding 15 AED
A Southern staple, creamy banana pudding with crumbled biscuits. A pudding everybody loves!

بودينج الموز
بودنج الموز الكريمي على الطريقة الامريكية مع طبقات من
البسكويت. حلوى بودينج خفيفة يحبها الجميع.

Chocolate Pudding 20 AED
For all the chocolate lovers, this smooth pudding with layers of crumbled biscuits, is the perfect choice after a hearty meal

بودنج شوكولاتة
لجميع محبي الشوكولاتة، هذا البودنج الناعم مع طبقات
البسكويت المقتت هو الخيار الأمثل بعد وجبة غنية

Orio Cheesecake Slice 25 AED

قطعة اوريو تشيز كيك

Snickers Cheesecake Slice 25 AED

قطعة سنيكرز تشيز كيك

Strawberry Cheesecake Slice 22 AED

قطعة تشيز كيك بالفراولة

Chocolate Chip Cookies	8 AED	قطعة كوكيز
Double Chocolate Chip Cookies	8 AED	قطعة كوكيز دبل تشوكلت

Drinks

Cold Drinks

Pepsi	7 AED	بيبيسي
Diet Pepsi	7 AED	دايت بيبيسي
7 Up	7 AED	سفن آب
Diet 7 Up	7 AED	دايت سفن آب
Mirinda Orange	7 AED	ميرندا
Mountain Dew	7 AED	ماونتن ديو
Lipton Ice Tea Lemon	8 AED	ليبتون آيس تي ليمون
Lipton Ice Tea Peach	8 AED	ليبتون آيس تي خوځ
Lipton Ice Tea Red fruit	8 AED	ليبتون آيس تي فواكه
Bavaria Classic (Non Alcoholic)	12 AED	بافاريا كلاسيك (بدون كحول)
Bavaria Apple (Non Alcoholic)	12 AED	بافاريا تفاح (بدون كحول)
Mineral Water Bottle	5 AED	مياه معدنية